

# Product disposal | WEEE directive change

## Amendment to manual



Amendment to manual due to review of the European Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE) directive

**Measurement made easy**

European customers only

### English

#### Product disposal | WEEE directive change

Amendment to manual

**Note.** This change applies to European customers only.

For further information on waste disposal under the WEEE directive, please contact your supplier



ABB is committed to ensuring that the risk of any environmental damage or pollution caused by any of its products is minimized as far as possible. The European Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE) Directive that initially came into force on 13 August 2005 aims to reduce the waste arising from electrical and electronic equipment; and improve the environmental performance of all those involved in the life cycle of electrical and electronic equipment.

In conformity with European local and national regulations, electrical equipment marked with the above symbol may not be disposed of in European public disposal systems after 12<sup>th</sup> August 2005.

### Deutsch

#### Produktentsorgung | Änderungen der Richtlinie für Elektro- und Elektronik-Altgeräte

Ergänzung zum Handbuch

**Hinweis.** Diese Änderung gilt nur für europäische Kunden.

Für weitere Informationen zur Abfallentsorgung nach der Richtlinie für Elektro- und Elektronik-Altgeräte (WEEE) wenden Sie sich bitte an Ihren Lieferanten



ABB ist stets darum bemüht zu gewährleisten, dass von seinen Produkten ausgehende Gefahren für die Umwelt so weit wie möglich minimiert werden. Die am 13. August 2005 in Kraft getretene europäische Richtlinie über Elektro- und Elektronik-Altgeräte (WEEE) zielt darauf ab, die durch Elektro- und Elektronikgeräte verursachten Abfälle zu reduzieren und die Umwelleistung aller am Lebenszyklus von Elektro- und Elektronikgeräten Beteiligten zu verbessern.

Entsprechend den europäischen örtlichen und nationalen Bestimmungen dürfen mit dem obigen Symbol markierte Geräte in Europa nach dem 12. August 2005 nicht mehr in öffentlichen Entsorgungseinrichtungen entsorgt werden.